
Referat fra oppstartsmøte felles arbeidsgruppe HiOA-UiO 
Tilstede fra HiOA: Nina Waaler, Knut Patrick Hanevik, Ingrid Narum, Mette Torp Christensen (sekretær) 

Tilstede fra UiO: Ragnhild Hennum (leder), Berit Karseth, Nina Køpke Vøllestad, Pål Vegard Pettersen (fra 

lederstøtte), Anne Marthe Gibbons (sekretær),  

Agenda med referat: 

1. Presentasjonsrunde 

Alle deltakerne presenterte seg kort med rolle, fagbakgrunn og erfaringer som er relevante for dette 

arbeidet 

1. Forståelse av mandat 

Lederen av arbeidsgruppen, Ragnhild Hennum, presenterte kort sin forståelse av mandatet før en 

runde rundt bordet.  

Noen hovedstikkord fra diskusjonen: 

- Overordnet mandat - peke på noen områder det kan være aktuelt å gå videre med 

- Ny situasjon der Oslo som studieby har blitt viktigere (i konkurranse med et geografisk utvidet NTNU 

som blir en av våre tunge naboinstitusjoner). Et samarbeid mellom HiOA og UiO gjør oss til en særs 

tung aktør i utdanningsnorge. Samarbeid med Oslo Kommune gjennom Kunnskap Oslo er viktig.  

-  Flere ulike innganger til samarbeid i kontinuumet mellom å flytte en utdanning og å ikke endre/gjøre 

noe. Vi kan se på hele spekteret av muligheter. Eksempler kan være samarbeid om undervisning, 

sensurering, forskningsaktivitet.  

- Kvalitet og effektiv ressursutnyttelse for studentene og institusjonene må være i fokus. Med dette i 

tankene kan vi se på hvilke arenaer vi skal samarbeide på og på hvilke vi skal konkurrere + evt også 

avdekke felter vi ikke dekker i dag, men som regionen har behov for. 

 

2. Arbeidsform 

Gruppen ønsker å arbeide med ett og ett tema av gangen. Sekretariatet forbereder gruppens 

diskusjon ved å utarbeide skriftlig materiale som sier noe om utdanningenes formål og målgruppe, 

hvilke samarbeidsflater eksisterer per i dag samt relevante grunnlagsdata. Sekretariatet gjør en røff 

vurdering og sammenstilling av likheter og ulikheter i hvordan utdanningene fremstår. Det tas 

utgangspunkt i eksisterende utredninger og rapporter der de finnes, samt offentlig tilgjengelige data 

og programbeskrivelser.  

3. Temaer 

- Tannteknikk: Saken er ferdig utredet, men henger på avklaringer om finansiering og lokaler. Det 

sendes et felles brev fra ledelsen ved HiOA og UiO til KD om saken rett over nyttår. UiO tar 

saksbehandleransvaret for dette.   

- Tema på møtet 10. februar blir utdanningsvitenskapelige utdanninger og temaer 

- Deretter blir helsefagene tema. Det er særlig relevant å se på farmasi, ernæring og sykepleie 

4. Møter fremover: 

Neste møte er fredag 10. februar fra 8-10 på HiOA. De neste møtene er fra 8.30-10.30 på følgende 

datoer: 4. mars (UiO), 8. april (HiOA), 29. april (UiO), 20. mai (HiOA) 

 


